
Komisja Ochrony Środowiska Rolnictwa 

i Infrastruktury Technicznej 

Protokół nr 5/22 

z dniu 8 czerwca 2022 r.  

od godz. 14:00 do godz. 15:33 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Dutkiewicz  

2. Tomasz Filipowski  

3. Hanna Iwaniuk  

4. Marcin Łabędzki  

5. Krzysztof Nowak  

6. Wojciech Rychlik  

7. Romuald Solarek  

8. Stanisław Szuster  

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

 

Otwarcia komisji dokonał przewodniczący Komisji. Stwierdził kworum.  

 

Punkt 2 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

     

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  

5. Raport o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok.    

7. Sprawozdanie finansowe Powiatu Zduńskowolskiego na dzień 31.12.2021 r.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22.   

9. Informacja o stanie mienia komunalnego Powiatu Zduńskowolskiego. 

10. Informacja opisowa o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za 



rok 2021. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania                                     

z wykonania budżetu powiatu za rok 2021 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji                     

o stanie mienia komunalnego – FK/RP-10/22.     

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22.  

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Miasta Zduńska Wola do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu 

pieniężnego i objęcie nowo utworzonych udziałów.  

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem 

Zduńska Wola przy realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22.   

16. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-13/22.   

17. Sprawy różne. 

18. Zakończenie posiedzenia Komisji.  

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenie porządku posiedzenia Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster  

 

Komisja zatwierdziła porządek posiedzenia.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , 

Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster  

 

Komisja przyjęła protokół.  

 

Punkt 4 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Stanisław Szuster poinformował, że Radny Andrzej 

Dutkiewicz złożył rezygnację z funkcji zastępcy przewodniczącego Komisji. Zachodzi 

zatem konieczność powołania nowego zastępcy. Zgłosił kandydaturę Radnego 

Tomasza Filipowskiego. Zapytał czy radny wyraża zgodę.  

Radny Tomasz Filipowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Filipowski  

Komisja na zastępcę przewodniczącego komisji wybrała radnego Tomasza 

Filipowskiego.  

 

Punkt 5 

Raport o stanie Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

 



Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła raport. 

Komisja przyjęła raport. Nie wniosła uwag. 

 

Punkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 

Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie finansowe Powiatu Zduńskowolskiego na dzień 31.12.2021 r. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła sprawozdanie.  

Komisja przyjęła sprawozdanie. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały.  

 



Przewodniczący Komisji Stanisław Szuster zapytał czym zajmowały się osoby 

zatrudniane w internacie, podczas nauki zdalnej, kiedy nie było uczniów.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że w szkołach były prowadzone prace 

remontowe, osoby te były zatrudnione do tych prac. Malowano klasy, ławki, 

remontowano podłogi. Około pół miliona trafiło z budżetu do wszystkich jednostek na 

zakup materiałów.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Powiatu Zduńskowolskiego za 2021 rok – FK/RP-9/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Romuald 

Solarek , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Punkt 9 

Informacja o stanie mienia komunalnego Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację o stanie mienia komunalnego.  

 

Punkt 10 

Informacja opisowa o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Zduńskowolskiego za 

rok 2021. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu za 

rok 2021. 

 

Radny Tomasz Filipowski zapytał o majątek RSP Rzepiszew. Część rzeczy została 

rozgrabiona.  

 

 



Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że grunty zostały przekazane. 

Pozostały jedynie budynki i mienie ruchome. Została dokonana wycena mienia 

ruchomego, które ulegnie zbyciu po ogłoszeniu przetargu. 

Jarosław Andrysiak Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami poinformował, 

że część  mienia została zagospodarowana przez Powiatowy Zarząd Dróg za zgodą 

zarządu i pani starosty. Większość rzeczy była w złym stanie technicznym o małej 

wartości. Zostało to zapisane w dokumentach podczas sporządzania inwentaryzacji. 

Jedną z nieco wartościowszych rzeczy jest wiata, która będzie przeznaczona do 

sprzedaży w ramach przetargu nieograniczonego. Generalnie znajduje się tam wiele 

beczek, smarów.     

Radny Tomasz Filipowski zapytał czy została przeprowadzona pełna inwentaryzacja. 

Co było i co w tej chwili jest.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że mienie zostało przejęte na 

podstawie ustawy. Została wydana decyzja i z tą chwilą mienie zostało przekazane 

na rzecz Skarbu Państwa. Po zakończeniu procedury administracyjnej została 

przeprowadzona inwentaryzacja. Inwentaryzacji i wyceny mienia dokonał biegły. Spis 

biegłego jest do dyspozycji w wydziale. Można się z nim zapoznać.  

Radny Tomasz Filipowski poprosił o przesłanie spisu na maila.  

Jarosław Andrysiak Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami poinformował, 

że mienie, które pozostało jest o tak złej wartości, że nikt go nie ukradnie, spis nie 

jest zbieżny ze stanem faktycznym, gdyż część mienia została przekazana 

jednostkom. Pozostały tam jedynie rzeczy złomowe. Urząd występował do wojewody 

o dotację na monitoring , jednakże koszty monitoringu to około 35. tys. miesięcznie. Z 

momentem przejęcie majątku, żadnych z cenniejszych rzeczy tam już nie było.  

Komisja przyjęła informację. Nie wniosła uwag.  

 

Punkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2021 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie mienia 

komunalnego – FK/RP-10/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu powiatu za rok 2020 oraz w sprawie zatwierdzenia informacji o stanie mienia 



komunalnego – FK/RP-10/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Andrzej Dutkiewicz , Krzysztof Nowak  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Tomasz Filipowski zapytał o drogę Choszczewo- Szadek, która została 

odrzucona przez zarząd powiatu.  

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że zarząd nie odrzucił a przełożył realizację 

tej drogi w czasie. Wynikało to z możliwości finansowych. Dziś jest już po otwarciu 

ofert. Najniższa oferta został złożona na kwotę 2.852.000 zł. Niestety przekracza to 

możliwości finansowe budżetu powiatu. Jest to kwota 770.000 zł. plus koszty 

nadzoru to prawie 840 .000 zł. Zarząd wystąpił z wnioskiem o zwiększenie wkładu 

własnego do pana Burmistrza. Prowadzone są rozmowy. Kolejne spotkanie 

planowane jest na poniedziałek.  

  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium za rok 2021 dla 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-11/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 



Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta 

Zduńska Wola do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i 

objęcie nowo utworzonych udziałów. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

Radny Krzysztof Nowak zapytał o wysokość procentowego udziału miasta w spółce.  

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta 

Zduńska Wola do spółki Zduńskowolski Szpital Powiatowy Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Zduńskiej Woli poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i 

objęcie nowo utworzonych udziałów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



 

Punkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem 

Zduńska Wola przy realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie współdziałania z Gminą Miastem 

Zduńska Wola przy realizacji zadania pn: „Budowa pomnika Konstytucji 3 Maja”..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Andrzej Dutkiewicz , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Tomasz Filipowski , Krzysztof Nowak  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLI/69/21 Rady  Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 23 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego – FK/RP-12/22..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech Rychlik , Stanisław 

Szuster  

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Romuald Solarek  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Punkt 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-13/22. 

 

Starosta Hanna Iwaniuk przedstawiła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/1/22 Rady Powiatu 

Zduńskowolskiego z dnia 14 stycznia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 

2022 – FK/RP-13/22.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Tomasz Filipowski , Hanna Iwaniuk , Marcin Łabędzki , Krzysztof Nowak , Wojciech 

Rychlik , Stanisław Szuster  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Dutkiewicz  

BRAK GŁOSU (1) 

Romuald Solarek  

 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



 

 

Punkt 17 

Sprawy różne. 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk w nawiązaniu do zapytania radnego Nowaka poinformowała, 

że wysokość procentowego udziału miasta w spółce to 2,75 %.   

Przewodniczący Komisji Stanisław Szuster nawiązał do skrzyżowań ul. Senatorskiej 

z ul. Widawską i Sieradzką w Szadku. Należy wprowadzić tam ograniczenie postoju 

pojazdów. Dochodzi na tych skrzyżowaniach do niebezpiecznych sytuacji.  

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że sprawdzi i jeżeli 

będzie to możliwe wykona w ramach swoich zasobów.  

 

Radny Krzysztof Nowak zapytał czy jest informacja ze strony Urzędu 

Marszałkowskiego o przyznaniu środków, jaka jest wysokość tych środków i ile 

środków brakuje do pełnego montażu dla realizacji tej inwestycji. Podziękował 

dyrektorowi Paceltowi za wykoszenie drogi do Wilamowa ale by także dokonać 

wykoszeni po drugiej strony rowu  i kontynuować wypełnienia newralgicznych 

ubytków na tej drodze.  

 

Starosta Hanna Iwaniuk poinformowała, że powiat otrzymał 450.120 zł. Brakująca 

kwota to 840.121,14 gr. Będą prowadzone rozmowy w tej sprawie i ustalenie takiego 

montażu by pozwolił na realizacje zadania. Stąd spotkanie zaplanowane z panem 

burmistrzem na poniedziałek.  

 

Punkt 18 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie zakończył przewodniczący Komisji.  

                                                                                        Przewodniczący 

                                                                    Stanisław Szuster 

 


